



Vietnam
越南



全程无购物站

NO SHOPPING STOP



Saigon Central Post Office
西贡中央邮政局



Cu Chi Tunnels
古芝地道



Saigon Cafe Apartment
西贡咖啡公寓



Ba Den Mountain
黑婆山



SCHEDULE

D1

DEPARTURE ✈️ HO CHI MINH CITY (MOB/-/D)

- ✓ Notre-Dame Cathedral Basilica - Century-Old Red Cathedral
- ✓ Saigon Central Post Office
- ✓ Ho Chi Minh City Hall (Photo Stop)
- ✓ Saigon Opera House

D2

HO CHI MINH CITY 🚌 TAY NINH (B/L/D)

- ✓ Cu Chi Tunnels
- ✓ Chua Thien Lam
- ✓ Vincom Plaza Tây Ninh

D3

TAY NINH 🚌 BA DEN MOUNTAIN 🚌 TAY NINH (B/L/D)

- ✓ Ba Den Mountain
(Taking Cable Car Up & Alpine Coaster Down)
- Lady Buddha Statue
- Dome Theatre & Buddhist Art
- Buddhist Art Hologram
- International Buddhist Sculpture
- Sarira Room
- Hang Temple & Linh Son Tien Thao Temple
- ✓ Cao Dai Temple

D4

TAY NINH 🚌 HO CHI MINH CITY (B/L/D)

- ✓ Ben Thanh Market
- ✓ Saigon Square
- ✓ Saigon Thien Hau Pagoda
- ✓ Nguyen Hue Walking Street
- ✓ Saigon Cafe Apartment (Photo Stop)

D5

HO CHI MINH CITY ✈️ DEPARTURE (B/-/MOB)

- ✓ Transfer to airport

TOURIST ATTRACTIONS:

HO CHI MINH CITY

- ◆ **Saigon Central Post Office** - Built in the late 19th century by the team of French architect Gustave Eiffel, is one of Ho Chi Minh City's most iconic colonial landmarks. Combining French classical style with Eastern influences, its vaulted ceilings and detailed murals reflect the city's elegant past. Still operating today, visitors can send postcards and take photos, making it a must-visit spot to experience both French charm and Vietnamese history.
- ◆ **Ben Thanh Market** - Located in District 1, Ho Chi Minh City, Vietnam, it is one of the most iconic traditional markets in the city and a popular destination for both tourists and locals to shop and enjoy local cuisine. The market was originally built during the 19th century under French colonial rule and was later relocated to its current location in 1912, becoming an important landmark of Ho Chi Minh City.
- ◆ **Notre-Dame Cathedral Basilica of Saigon** - One of the most important buildings from the French colonial period, constructed between 1877 and 1880. The cathedral is made of red bricks and features a classic Gothic architectural style. Its two 58-meter-high bell towers are highly iconic. In front of the cathedral stands a statue of the Virgin Mary, which is regarded as a sacred site by the locals.

TAY NINH

- ◆ **Ba Den Mountain** - Located in Tay Ninh Province, Vietnam, Ba Den Mountain stands at 986 meters, making it the highest peak in southern Vietnam. It is known as the "First Mountain of the South" and offers a perfect blend of natural beauty, religious culture, and adventure. The most famous site on the mountain is Ba Den Pagoda, dedicated to the "Black Lady" deity, attracting numerous pilgrims who come to pray and admire the breathtaking views. Ba Den Mountain also served as an important strategic site during the Vietnam War, holding great historical significance. The scenery is beautiful all year round, especially at sunrise and sunset, when mist surrounds the peak, creating a mystical atmosphere. It is a remarkable destination that combines nature and culture.
- ◆ **Cao Dai Temple** - Is the Holy See of Caodaism and one of Vietnam's most distinctive religious landmarks. The faith combines elements of Buddhism, Taoism, Confucianism, Christianity, and Islam, promoting the idea that "all religions come from one source." The temple's bright gold, blue, and pink tones represent universal and spiritual harmony. Inside, the ornate main hall features the "Divine Eye" on the ceiling, symbolizing heavenly wisdom and justice. Dragon pillars and finely carved corridors blend Eastern and Western styles. Visitors can observe the solemn prayer ceremonies, with priests in colorful robes creating a sacred and peaceful atmosphere. Cao Dai Temple stands as both a spiritual center and a reflection of Vietnam's harmony and cultural diversity.



✓ 4 Breakfast / 3 Lunch / 4 Dinner
Special Cuisine:

Vietnamese Local Chinese Cuisine
Hoang Yen Buffet
Vietnamese Cuisine
Ba Den Mountain Buffet



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- ✓ Eden Star Hotel or Similar x 2 Nights
- ✓ Maison Camellia Hotel Tay Ninh or Similar x 2 Nights

Optional Tour : Vietnam style massage RM120/PAX (90 Minutes)

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



精简行程

第一天 抵达 ✈ 胡志明市 (机上用餐/-/晚)

- ☑ 圣母大教堂 - 百年红教堂
- ☑ 西贡中央邮政局
- ☑ 胡志明市人民委员会大厅 (外观拍照)
- ☑ 西贡歌剧院

第二天 胡志明市 🚗 西宁 (早/午/晚)

- ☑ 古芝地道
- ☑ 禅林寺
- ☑ 西宁文康广场

第三天 西宁 🚗 黑婆山 🚗 西宁 (早/午/晚)

- ☑ 黑婆山 (乘缆车上山 & 山地过山车下山)
 - 西补陀山佛像
 - 圆顶剧场与佛教艺术
 - 佛教艺术全息馆
 - 国际佛教雕塑展
 - 舍利子殿
 - 恒寺 & 灵山圣母寺
- ☑ 高台教圣地

第四天 西宁 🚗 胡志明市 (早/午/晚)

- ☑ 滨城市场
- ☑ 西贡广场
- ☑ 西贡天后宫
- ☑ 阮惠步行街
- ☑ 西贡咖啡公寓 (打卡拍照)

第五天 胡志明市 ✈ 回程 (早/-/机上用餐)

- ☑ 送往机场

观光景点:

胡志明市

- ◆ **西贡中央邮政局** - 建于19世纪末，由法国建筑师艾菲尔团队设计，是胡志明市最具代表性的殖民时期建筑之一。外观融合法式古典与东方特色，内部高拱穹顶与精美壁画展现昔日优雅风情。邮局至今仍在运作，游客可寄明信片、拍照留念，是感受法式浪漫与越南历史文化的必访地标。
- ◆ **滨城市场** - 位于越南胡志明市第一郡，是该市最具代表性的传统市场之一，也是游客和当地人购物、品尝美食的热门地点。市场最初建于19世纪法国殖民时期，后于1912年搬迁至现址，并成为胡志明市的重要地标。
- ◆ **西贡圣母大教堂** - 是法国殖民时期的重要建筑之一，建于1877年至1880年之间。教堂采用红砖砌成，具有典型的哥特式建筑风格，两座高达58米的钟楼极具标志性。教堂前方矗立着一座圣母玛利亚雕像，被当地人视为圣地。

西宁

- ◆ **黑婆山** - 坐落在西贡省黑婆山峰上的亚洲最高佛铜像——西补陀山佛像高达72米，由170多吨紫铜铸造的。黑婆山海拔986米，是越南南部地区最高的山峰。目前，西补陀山佛像是亚洲最高的佛铜像，颇受游客的青睐。黑婆山顶的弥勒大佛是由6688块砂岩精雕而成的宏伟佛像，不仅展现庄严慈悲的佛教文化，同时也是黑婆山最具代表性的地标。佛像前方设有大型水舞广场，每15分钟会上演喷水与音乐结合的水舞表演，喷泉随音乐节奏起伏变化，营造出壮观而祥和的视觉盛宴，为游客带来宁静与祝福的氛围。游客可在此观赏水舞表演、拍照留念，感受宗教艺术与现代科技的完美结合。
- ◆ **高台教圣地** - 是高台教的总殿，也是越南最独特的宗教建筑之一。融合了佛教、道教、儒教、基督教与伊斯兰教等多种信仰元素，提倡“万教同源、众生平等”的理念。寺庙外观色彩鲜艳，金、蓝、粉交织，象征宇宙与灵性的和谐。主殿内部装饰华丽，屋顶绘有“天眼”图案，象征上天的智慧与公正。两侧立有龙柱，廊道雕刻精细，融合东方与西方艺术风格。游客可参观庄严的祈祷仪式，僧侣身着鲜明的长袍，场面肃穆而神圣。高台寺不仅是宗教信仰中心，更是越南文化包容与多元精神的象征。



✓ 4早餐 / 3午餐 / 4晚餐

风味餐:

道地越式中餐

越式风味餐

黄燕自助餐

黑婆山自助餐



入住酒店 (4晚)

✓ 西贡伊甸之星酒店或同级 x2晚

✓ 西宁山茶花之家酒店或同等级 x2晚

自费项目: 越式按摩 RM120/位 (90分钟)

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。